
Protokół Nr  5/09 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  8 kwietnia 2009 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1.  Otwarcie posiedzenia. 
2. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego programu profilaktyki i przeciwdziałania problemów 

alkoholowych za 2008 rok. 
Przedstawia: Henryk Kraczkowski, Pełnomocnik ds. Przeciwdziałania Alkoholizmowi  

3. Analiza planów finansowych szkół i przedszkoli na rok 2009 i wykonania za 2008 rok. 
Przedstawiają: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  

    Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 
4. Zaopiniowanie raportu z Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2006-2008 za 2008 rok. 
Przedstawia: Piotr Janowski, Naczelnik RGS  

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta na 2008 rok. 
Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  

6.  Sprawy różne: 
 - pismo A.Teluk-Lenkiewicz w sprawie utworzenia klasy integracyjnej  (w załączeniu), 
 - odpowiedź CKiSE OR-67/(W/2009 w sprawie planów pracy sekcji (w załączeniu), 

- pismo Wydz. EKP w sprawie wyliczenia kosztów niepełnosprawnego dziecka w grupie 
specjalnej (w załączeniu), 

- pismo „Ambulatorium” Sp. z o.o. dot. propozycji w sprawie wykorzystania części 
nieruchomości przy ul. Mickiewicza (w załączeniu), 

- odpowiedzi szkół samorządowych w sprawie zawartych umów (w załączeniu). 
7.  Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 11.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i przedstawiony porządek, 
głosując: za- 4  (jednogłośnie). 
 Zastępca Burmistrza przedstawił Panią Sylwię Żmuda-Kowalczyk, Dyrektora MOPS z 
wykształcenia pedagog resocjalizacji. Pani Sylwia Żmuda-Kowalczyk przedstawiła 
zamierzenia w zakresie pracy. 
 
Ad 2 

Sprawozdanie z realizacji Miejskiego programu profilaktyki i przeciwdziałania 
problemów alkoholowych za 2008 rok przedstawił Pełnomocnik ds. Przeciwdziałania 
Alkoholizmowi. Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy nie kwestionowano wydatków związanych z autobusami, bo powinien 

być zapis w statucie o takiej działalności? 
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Pełnomocnik – odpowiedział, że organem kontrolnym jest RIO i nie kwestionowało tego 
wydatku. 
 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag,  

głosując: za-5 (jednogłośnie). 

Ad 3 
Analizę planów finansowych szkół i przedszkoli na rok 2009 oraz wykonanie za 2008 rok 

przedstawili:  Skarbnik Miasta  i Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 
Materiał stanowi załącznik do protokołu. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Jarosz – stwierdził, że w Przedszkolu Nr 2 był apel Dyrektora odnośnie remontu 

sanitariatów. W okresie wakacji ten obiekt będzie stał pusty. Należy znaleźć w tym czasie 
trochę środków, aby dokonać remontu tych sanitariatów. 

Naczelnik Wydz. EKP – odpowiedział, że Burmistrz przychylił się na spotkaniu z dyrektorami 
do realizacji tego zadania. 

J.Turnik – pytał czy zgłaszano zagrożenie dla budżetu? 
Naczelnik Wydz. EKP – odpowiedział, że nie ma żadnych zgłoszeń. 
K.Skoczyk – pytał o miejsca w przedszkolach? 
Naczelnik Wydz. EKP – odpowiedział, że 5-latek nie musi iść do przedszkola, ale może. 

Natomiast 6-latki mają taki obowiązek.  
B.Stanczewski – poruszył sprawę problemu przyjmowania dzieci z terenów gmin. Należy 
środowiskowo ten temat nagłośnić. Można utworzyć przedszkole powiatowe.  

Naczelnik Wydz. EKP – odpowiedział, że istnieje możliwość przyjęcia, gdy będą wolne 
miejsca. W uchwale Rady mówi się o dzieciach specjalnych. 

B.Stanczewski – poruszył sprawę utworzenia klasy sportowej.                                             
J.Turnik  - poinformował, że w Gimnazjum Nr 2 jest klasa I, zwana sportową. 

 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 

Ad 4 
 Raport z Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2006-2008 za 
2008 rok przedstawiła Joanna Kamińska, Wydz. RGS. Materiał stanowi załącznik do 
protokołu. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – zwrócił uwagę na dostępność do narkotyków oraz na potrzebę działań Policji w 

tym zakresie.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując:  za-3 , przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 
Ad 5 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta na 2008 rok przedstawiła Skarbnik Miasta. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – zwrócił uwagę na zapis na str. 78 - umorzenie zaległości dla PUP. 
Skarbnik – motywowała, że nie mają środków na zapłacenie podatku. 
J.Turnik  - pytał o  umorzenia dla osób fizycznych? 
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Skarbnik – odpowiedziała, że Burmistrz dokonał umorzenia dla Pani Czajkowskiej z tytułu 
kina. Sprawa została zbadana. To wynika z wymiaru podatku za okres 5 lat wstecz. 

J.Leszczyk – pytał o zapis na str. 118 -  zwrot dotacji niewykorzystanej? 
Skarbnik – wyjaśniła, że są to środki na zatrudnienie nauczyciela jęz. angielskiego w SP Nr 4. 
J.Leszczyk – zwrócił uwagę na zapisy na str. 128-129 SP, gdzie SP Nr 5 przoduje w kosztach 

energii elektrycznej i ciepła. 
Skarbnik – powiedziała, że najlepszym gospodarzem w zakresie wydatków administracyjnych  

jest Gimnazjum Nr 1. 
J.Leszczyk - wskazał na zapis na str. 131 – 1.146 zł najniższa płaca, z którego wynika, że  

ludzie pracują za darmo. Radny pytał o realizację ulicy Chopina? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że było planowane na dwa etapy. Realizacja nastąpi w 2010 

roku. 
K.Jarosz - pytał o ul. Kiepury? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że czekamy na RWiK, aż położy kanalizację.  
J.Turnik – pytał o kontrole czy były odwołania, czy są jakieś wnioski do wiadomości? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że na część drogi protokolarnej pisali wyjaśnienia i do 

dzisiaj nie ma odzewu Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej do Głównego Urzędu 
Kontroli Skarbowej, Wszystkie zarzuty Rzecznik Dyscypliny Finansów Publicznych 
odrzucił. Miasto nie jest stroną, ale oczekują na informację o wynikach.  

J.Turnik – pytał o środki na remont w MOPS – czy zostały przyjęte? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że  były 4 kontrole. Nie znaleziono naruszenia dyscypliny. 

Wyniki są dobre. 
K.Skoczyk – pytał kiedy będzie przygotowany przetarg pod sprzedaż kina? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że  już jest. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując:  za-3 , przeciw-0, wstrzymało się-2. 
 

Ad 6 
W sprawach  różnych Przewodniczący Komisji zapoznał z następującymi pismami:  

 - pismo A.Teluk-Lenkiewicz w sprawie utworzenia klasy integracyjnej  (w załączeniu), 
J.Turnik – powiedział, że sprawę należy zgłosić do dyrektora szkoły ale musi być dwoje 

dzieci, aby spełniać warunki. 
 - odpowiedź CKiSE OR-67/(W/2009 w sprawie planów pracy sekcji (w załączeniu), 

- pismo Wydz. EKP w sprawie wyliczenia kosztów niepełnosprawnego dziecka w grupie 
specjalnej (w załączeniu), 

- pismo „Ambulatorium” Sp. z o.o. dot. propozycji w sprawie wykorzystania części 
nieruchomości przy ul. Mickiewicza (w załączeniu), 

Naczelnik Wydz. EKP – stwierdził, że  to wiąże się z dużymi kosztami. 
- odpowiedzi szkół samorządowych w sprawie zawartych umów (w załączeniu). 

 
J.Turnik – pytał o monitoring szkół? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że  jest możliwość pozyskania dotacji w 50%. Chcemy, aby 

od września to ruszyło.  
 
Ad 7 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 13.00  zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

Przewodniczący  Komisji 
              

                    Janusz Turnik 
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